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04 Projektbeskrivelse

Ny Stoholm Skole.doc

Jesper fremlagde punktet ud fra projektbeskrivelsen. Skolen er nu berammettil at være færdig august

2026.

Derblev gjort opmærksom på, at der i budgettet skal være pengetil nyt inventar.

Tilkørselsforhold, også for bløde trafikanter, blev vendt.
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- Skolebestyrelsen orienteres om status på høringen vedr. ny skolestruktur.

 

- Link: Fremti s Skole 2022 - Viborg Kommune
   

 

 

-… Pressemeddelelse: Børne- og Ungdomsudvalge lytter til høringssvar  Viborg Kommune 

Alle skolebestyrelser har anbefalet et nej til den skolestruktur, der var i høring. Børne- og Ungdomsudvalget

har lyttet til skolebestyrelserne og er i gang med at udarbejdeet nyt forslag til skolestruktur med

skolefeellesskaber. Dette skal besluttes politisk d. 16. november 2022.

| forbindes med den kommendeskolestruktur, blev der henvisttil en rapport med datamateriale på den

nuværendetildelingsmodel. | den forbindelse blev udviklingen i elevantal og klasser på Stoholm Skole

drøftet.

  
- Skolebestyrelsen orienteres om status på budget 2022.

Jesper orienterede om budgettet og redegjordefor status.

Der er lavet inden- og udendørs vedligeholdelse i udskolingsfløjen og i madkundskab.



 

elsens arbejdev.

 

-…… Skolebestyrelsen orienteres om årshjul SB's arbejde. SB bedes drøfte om der er behov for tilføjelser
og/eller ændringer.

 

Stoholm

skolebestyrelses årshj

Mette fremlagde årshjulet og de overvejelser, der er gjort i forhold de områder, der arbejdes med.

Der startes op medet stykke arbejde omkring princippet: ”Skolens arbejde med elevernesudvikling i

skolens faglige og sociale fællesskaber”.

Bestyrelsen nikkedetil det fremlagte årshjulet.

 

- Skolebestyrelsen bedes drøfte og beslutte tilsyn for indeværendeskoleår.

- Jeevnfgr arshjulet er der forslag om tilsyn med de forste erfaringer med Co-teachingi 4.kvartal.

Bestyrelsen overvejer til næste møde, hvad de vil vælge at lyse på i dette skoleår.

  

  

- Skolebestyrelsen bedesdrøfte og kvalificere princippet.

- Forberedelse: Alle bedes læse pejlemærkerne i det pædagogiske grundlag for den ny skole s. 29 —

32.

Bestyrelsen kvalificerede oplægget med udgangspunkt i de 4 pejlemærker fra den nye skole. Der var

tilbagemelding om,at der er godeting at hente i grundlaget, som kan stykkes sammen medudkastetfra

”Skole og Forældre”.

Input samskrives. Princippet skal senere igen omkring bestyrelsen, elevråd og personale.

UDKAST- Princip for

skolens arbejde med «

 

Pædagogisk

grundlag nyskole i St
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a. Formanden: LUP, deltagelse tages op næste gang.

b. Skoleleder: Kommunikationschefen kommer pa besøg og tager en samtale pa 9.

argang, om nyt slogan til Viborg Kommune.

c. Elevrådet: Formand og næstformand deltager på byrådsdagen med mulige ønskerfra
Stoholm Skole.

d. Skolemøder/mødeleder: Orientering om Grønne sammenog Stosko.

e. SFO

Princippet om ”Skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber”.

Drøftelse af forslag til tilsyn

SB- mødetd. 25. okt. flyttes til d. 2. nov.
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